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Maastricht,  22 mei 2024  
 
Betreft: Schriftelijke vragen - Maximalisering gebruik ondergrondse containers hoogbouwcomplexen. 
 
Geacht college,  
 
De ambitie Maastricht afvalloos in 2030 en uw toezegging in de toekomst verdeeld over de stad 
ondergrondse containers te gaan plaatsen voor restafval bij flats en appartementencomplexen -
hetgeen een oplossing zal gaan bieden voor bewoners met weinig opslagruimte - zijn aanleiding voor 
het stellen van onderstaande vragen, omdat wij van mening zijn dat bij grote flats en/of  
appartementen - zoals bijvoorbeeld Caberg (Clavecymbelstraat), Koningsplein (Toren flat), Wethouder 
Vranckenstraat (Heer), Roserije De Heeg, Raccordement (Heugem), Heerderweg, herontwikkeling 
Sphinx Noord maar ook Sphinx Zuid dat nagenoeg  klaar is en waar m.n. 490 hoogbouw 
appartementen gerealiseerd worden - ondergrondse containers vanuit u  eigen ambitie wenselijk zijn. 
 
Zoals door uw college aangegeven, zal worden gestart met het plaatsen van deze voorzieningen in 
Daalhof waarna de rest van de stad gaat volgen! 
 

1. Kunt u aangeven op welke termijn een gericht (meerjarenplan) plan zal worden uitgewerkt 
voor flats en/of appartementen met meer dan 40 wooneenheden op basis van prioriteit? 

 
2. Kunt u ook aangeven waar de locaties - op basis van prioriteit - met prioriteit worden 

gerealiseerd?   
 

3. Aangezien de nieuwbouw bij het Lindenkruis al ondergrondse containers voor huishoudelijk 
restafval heeft en bewoners kunnen afrekenen met hun milieupas en zij dus gebruik maken 
van de ondergrondse restafvalcontainer bij hun buurt, willen wij u de vraag voorleggen of 
deze ondergrondse containers - geplaatst  tegenover Sphinx Zuid, en wel Maagdendries –
Lindenkruis - al dan niet tijdelijk ook gebruik kunnen worden door  de bewoners van de  490 
hoogbouwappartementen van Sphinx Zuid zodat alle ongemak dat het bewaren van restafval 
op balkons met zich meebrengt tot het verleden behoort? 

4. Zo ja, hoe organiseert u de activering m.b.t de toegang met uw milieupas van de bewoners 
van Sphinx Zuid? 

 
 In afwachting op uw reactie,  
 
Met vriendelijke groet,  
 
Matthieu Vermin - Burgerlid Senioren -Stads- Partij Maastricht  
John Steijns - Fractievoorzitter Senioren -Stads- Partij Maastricht  
 

 


